
  
  

Protokoll  2023-11-09  
Styrelsemöte Bollnäs Bridgeklubb    

  

Närvarande styrelsen:  Frånvarande:  

Kjell Carlsson KCA  

Rosémarie Palm RPA  

Tobias Edvardsson TED  

Ulf Westlin UWE 

Elisabeth Troedson ETR 

Kjell Holmgren KHO 

Ingrid Larsson ILA 

 

Göran Eriksson GER 

Zennica Hammar ZHA 

Håkan Svensson HSV 

 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Ordförande KCA hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Val av mötessekreterare  

RPA valdes till mötessekreterare 

§ 3 Val av justerare  

ILA valdes att justera mötesprotokollet.  

§ 4 Föregående protokoll  

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§ 5 Ekonomi  

KHO redovisar ekonomin. En del inköp har gjorts såsom bud kort, kortlekar och kursmaterial mm. 

Ekonomin är just nu ca 57tkr 

§ 6 Lokalfrågor  

En brandinspektion har utförts på klubben men godkänt resultat. 

 

§ 7 Verksamhetsfrågor  

- Lill jul med Jansson och skinka blir 11 december 

- DM-mix kval kommer att spelas 10 februari på klubben.  Kvalet avslutas med mat på klubben. 

- DM- lag kommer att gå i Bollnäs till våren.  

 

§ 8 Kommittéer  

1. Utbildningskommittén:  

-  En nybörjarkurs pågår med 7st nya deltagare. Fortsättningskursen på måndagar har ett bra 

intresse. Ca 10 deltagare per tillfälle. 

2. Festkommittén 
- Kommande fest blir julfesten som går av stapeln 2 december.  

3.Tävlingskommittén  

- DM- lag kommer att gå i Bollnäs  

 



  

 

 
 

 

 

§ 9 Övriga frågor  

1. Väckta av styrelsen:  

- Inga förslag. 

- 2. Väckta av medlemmar: 

-Inga förslag  

    

§ 10 Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte mitten på januari 

 § 11 Avslutning  

Ordförande tackade samtliga deltagare och förklarade mötet härmed avslutat.  

       

Bollnäs 2023-11-09 

 

       

  

  

Rosemarie Palm    Ingrid Larsson 

Sekreterare                                                              Justerare 

                                                                             


